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Abstract (en)
[origin: WO9000309A1] An ICR ion trap has side plates (1) parallel to an axis (Z) and end plates (5, 6) perpendicular to the axis (Z). A voltage
source (7) makes it possible to apply capture potentials to the side and end plates. Additional electrode plates (8, 9) to which capture potentials of
opposite polarity to the end plates can be applied are arranged at a distance from the end plates, thereby forming an outer space in which ions of
opposite sign are captured. After analysis and elimination of the ions present in the inner chamber, the ions of opposite sign are captured in the inner
chamber and analysed. It is also possible to observe recombination reactions between ions of opposite sign.

Abstract (fr)
Un piège à ions ICR comporte des plaques latérales (1) parallèles à un axe (Z) et des plaques terminales (5, 6) perpendiculaires à l'axe (Z).
Une source de tension (7) permet d'appliquer des potentiels de captage aux plaques latérales et terminales. Des plaques-électrodes (8, 9)
supplémentaires, auxquelles peuvent être appliqués des potentiels de captage de polarité opposée aux plaques terminales, sont agencées à une
certaine distance des plaques terminales, formant ainsi un espace extérieur dans lequel sont captés des ions de signe opposé. Après analyse et
élimination des ions présents dans la chambre intérieure, les ions de signe contraire sont captés dans la chambre intérieure puis analysés. Il est
également possible d'observer des réactions de recombination entre des ions de signe opposé.
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